
فنونی زاده: زمان ما هم 
با وجود علی آقا همه 

پنالتی ها را محرمی می زد

ملی پوشان 
پرسپولیس با همه 

وجود تلاش کنند

مرتضی فنونی زاده، مدافع اســبق 
پرســپولیس و تیــم ملــی معتقــد 
اســت خط دفاع پرســپولیس هم 
متأثــر از بقیــه خطــوط ایــن تیــم 
مقابــل تیــم تراکتــور  بــازی خوبــی 
را بــه نمایش نگذاشــت. بــا وجود 
ایــن پیشکســوت پرســپولیس از 
بــازی ندادن به بعضی از بازیکنان 
نیمکت نشــین پرســپولیس هــم 

معتــرض اســت.

 دلیل افت فنی پرسپولیس 
مقابل تراکتور را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
لــی کــه  ر بــرد متوا بعــد از چهــا
پرســپولیس کســب کــرد بازی هــا 
بــه بهانه تعطیــات فیفادی تعطیل 
شــد تعطیلی کــه به نظــرم روی تیم 
پرســپولیس و عملکــرد بازیکنانش 
بسیار تأثیر گذار بود و بازیکنان را از 
فرم مطلوبی که تا قبل از تعطیات 
داشــتند بــه نوعی خارج ســاخت. از 
همیــن رو تیــم پرســپولیس به هیچ 
وجــه نتوانســت آن بــازی خوب قبل 
از دیــدارش مقابــل تراکتور را مقابل 
ایــن تیــم هــم ارائه دهــد و آن تیمی 
باشــد که چهار هفتــه متوالی به برد 

و پیــروزی رســید.
در زمان بازیگری شما هم 

این گونه بود که هر بازیکنی 
دلش خواست توپ را بردارد و 

پنالتی بزند؟!
به هیچ وجه چنین مســأله ای در 
زمــان بازیگری ما وجود نداشــت 
و در زمــان علــی آقــا به صاحدید 
لتی هــا را مجتبــی  یشــان پنا ا
محرمــی مــی زد و بازیکن دیگری 
پشت ضربه پنالتی نمی رفت. در 
مقابــل تراکتــور هم بایــد لوکادیا 
پنالتــی را می زد چون این مهاجم 
در بــازی مقابل مسجدســلیمان 
ضربــه پنالتــی اش را گل کــرده 
بــود و بــه نوعــی نشــان داده بــود 
کــه مهاجمــی اســت کــه عــاوه 
بــر تبحــر در امــر گلزنــی در زدن 
ضربــات پنالتــی هــم تبحــر دارد. 
از همیــن رو نبایــد اجــازه داده 
می شــد کــه ترابــی پشــت ضربــه 

پنالتــی قــرار گیــرد.
عملکرد خط دفاع 

پرسپولیس را مقابل تراکتور 
چگونه ارزیابی کردید؟

متأســفانه در روزی کــه تیــم 
پرســپولیس هماهنــگ نبــود، 
خــط دفــاع پرســپولیس هــم روز 
بــدی را ســپری کــرد. مدافعــان 
کنــاری پرســپولیس نفوذهــای 
همیشگی شان را نداشتند و خط 
دفــاع میانی هم اصــاً روز خوبی 
را نداشــت و بــه نوعــی  پورعلــی 
گنجــی و گولســیانی هــم به هیچ 
وجــه خــوب نبودنــد و پوشــش 
خوبــی را انجــام ندادنــد تــا تیــم 
تبریــزی روی ضــد حملــه بســیار 
خطرنــاک و زهــردار نشــان دهــد 
و روی اصــرار بــه ضــد حملــه بــه 

خواســته خــودش برســد. 
دربی قبل از جام جهانی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
پرســپولیس بازیکنان ملی پوش 
بیشــتری را بــه نســبت اســتقال 
دارد امــا ایــن مســأله نبایــد روی 
عملکــرد بازیکنــان ملی پــوش 
پرســپولیس در دربی تأثیر منفی 
بگذارد چه بسا که خود بازیکنان 
پرســپولیس هــم به حساســیت 
دربــی و اهمیــت امتیــازات آن 
بــرای قهرمانــی و ارزشــش بــرای 
هــواداران بخوبــی اشــراف دارند. 
از همیــن رو بــه هیــچ وجــه نباید 
بازیکنــان ملی پــوش در دربــی 
کم کاری کنند و خودشــان را برای 

جــام جهانــی حفــظ کنند. 

 zمصاحبه

فرزاد آشوبی:

جای نوراللهی خالی است

هافبک سابق پرسپولیس گفت: در پست هافبک میانی باید با نفراتی بازی 
کنند که هم در کارهای هجومی هم در کنترل میدان نمایش بهتری از خود 
ارائــه دهنــد. در بــازی اخیــر دو هافبک پرســپولیس با خصوصیاتی شــبیه به 
هم بازی می کردند که این مسأله کنترل میانه میدان را برای تیم به چالش 
کشــید. پرســپولیس بــه نفــری احتیاج دارد کــه خصوصیاتی ماننــد نوراللهی 

داشــته باشــد که در فاز دفاعی و هجومی قدرتمند باشــد.

محسن خلیلی:

خوشحالم سه دربی را بردیم

مدیر آکادمی باشــگاه پرســپولیس گفت: با تلاش هایی که مربیان و بازیکنان 
ما داشتند، عملکرد خوبی در چهار دربی داشتیم. در دربی نونهالان، جوانان 
و امیدهــا پیــروز شــدیم و در دربــی نوجوانان به تســاوی رســیدیم. مــا برنامه ۵ 
ســاله به باشــگاه داده ایم و الان ســال دوم را پشت سر می گذاریم. همان طور 
که گفتم امســال می خواهیم در کســب نتایج خوب کار کنیم و اســتعدادهایی 

را کشــف کنیم و در نهایت هم بتوانیم این اســتعدادها را معرفی کنیم.

امید عالیشاه

بازگشت مقابل مس

در دو بازی نخست نیمکت نشین بود و در بازی سوم فیکس شد. امید در بازی 
هفته پنجم مقابل هوادار مصدوم شــد و در دقیقه 30 از زمین بیرون رفت. او 
بــازی هفتــه ششــم را از دســت داد و بــا وجــود تعطیلی لیگ برتر بــه بازی هفته 
هفتــم مقابــل تراکتــور هــم نرســید. به نظر می رســید با شــرایطی کــه او دارد در 
بازی با سپاهان حاضر شود اما با وجود بازگشت به تمرینات گروهی به لیست 

بازی ســپاهان هم نرســید تا در بازی با مس رفســنجان به لیســت برگردد.

 شنبه  16 مهر 1401  سال بیست و ششم  شماره 7142 

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zگپ و گفت

ســبق  ا جــم  مها دی  بــا فتح آ غــام 
پرسپولیس یکی از بزرگترین مشکات 
پرســپولیس جــدا از نــدادن پنالتــی بــه 
لوکادیــا، بهترین مهاجم تیم در مقابل 
تراکتــور  را ناشــی از ایــن نکتــه می داند 
کــه اصولاً هیچ پــاس خوبی برای گلزن 
خارجــی پرســپولیس مهیــا نشــد تــا 
عمــاً  ایــن تیــم دســتش از بــرد کوتــاه 
بمانــد و باخــت تلــخ خانگــی را در خانه 

متحمــل شــود.
چرا پرسپولیس بعد از چند برد 
خوب در خانه نتوانست مقابل 

تیم تبریزی نمایش خوبی داشته 
باشد؟

ز بــازی ســر مربــی  مصاحبــه قبــل ا
پرســپولیس نشــان داد کــه ایــن تیــم 
بــا مشــکات حاشــیه ای مواجــه بــوده 
اســت اما صرفنظر از این مســأله، یحیی 
می دانســت کــه تیمــش مقابــل تراکتــور 
بــازی ســختی را پیــش رو خواهد داشــت 

اما با وجود این تیم پرســپولیس به هیچ 
وجــه آمادگــی خــوب فنــی و روحــی روانی 
لازم ماننــد چهــار بــازی قبــل از دیــدار ش 
مقابل تراکتور را نداشــت. از ســوی دیگر 
مشــکل دیگــر پرســپولیس به ایــن نکته 
بــاز می گشــت کــه بازیکنــان ملی پــوش 
ایــن تیــم بــه هیــچ وجــه آمادگــی خوبــی 
را نداشــتند و از آنجــا کــه تمریــن خوبی با 
تیم خودشــان نداشــتند، عماً از آمادگی 
و هماهنگــی لازم بــه دور بودنــد هر چند 
بازیکنان غیر ملی پوش پرســپولیس هم 
نتوانســته بودنــد خــوب بــا تیــم تمریــن 
کننــد و آنهــا هــم ماننــد ملی پوشــان از 
شــرایط خوب به دور بودند. مجموع این 
مــوارد، موجب شــد تا عماً پرســپولیس 
بــا تیــم نا آماده بــه مصاف تراکتــور برود و 
شکســت تلــخ خانگــی را متحمــل شــود 
و ســه امتیــاز بســیار بــا ارزش خانگــی 
را از دســت بدهــد. ســه امتیــازی کــه 
حتمــاً می توانســت بــه نوعــی شــرایط 
بســیار خوبــی را بــرای سرخپوشــان در 
صــدر بــه وجــود آورد. یحیی در شــرایطی 
کــه پنــج بازیکــن ملی پــوش دارد، در 

آســتانه مســابقات جــام جهانــی بایــد بــه 
بازیکنــان غیر ملی پــوش اش هــم بــازی 
بیشــتری بدهــد تا آنها هــم به نحو بهتری 
شایستگی های خودشان را نشان دهند 
چــه بســا کــه هــر چــه باشــد بازیکنــان 
ملی پــوش در آســتانه بازی هــای جــام 
جهانــی کمــی بیشــتر بــه فکــر ســامتی 
و مصــدوم نشــدن خودشــان هســتند و 
ایــن مســأله خواه ناخــواه روی عملکــرد 
آنهــا در تیــم باشگاهی شــان تأثیر گــذار 
خواهــد بــود. از همیــن رو ایجاب می کند 
ســر مربی پرســپولیس در شــرایطی کــه 
مســابقات باشــگاهی را پیــش رو داریــم، 
ســایر بازیکنــان را بــه لحــاظ فنــی بــه حد 
ملی پوشــانش برســاند و از آنها اســتفاده 

بیشــتری بگیــرد.
در رابطه با پنالتی نزدن لوکادیا هم 
حرف و حدیث زیادی به وجود آمد!

به هر حال شــکل طبیعی کار این بود که 
بایــد پنالتــی به لوکادیا ســپرده می شــد و 
ترابــی نباید پشــت ضربــه می رفت چون 
لوکادیا بهترین گلزن تیمش بود و پنالتی 
را هــم در بــازی قبــل از تراکتــور تبدیل به 

گل کــرده بــود. از همیــن رو حتماً مهاجم 
هلنــدی آمادگی کاملی بــرای پنالتی زدن 
داشــت و چــه بســا کــه حتــی اگــر او هــم 
ضربــه پنالتی را از دســت می داد، تحمل 
و هضمــش برای هــواداران پرســپولیس 
راحت تــر بــود. لوکادیــا بهتریــن اســت و 
چــه بســا کــه اگــر دیاباتــه هــم در کنــار او 
قــرار بگیــرد، خــط حملــه پرســپولیس به 
لحــاظ قــدرت بهتریــن خــط حملــه لیگ 
خواهــد شــد و بــه طــور حتــم خــط حمله 
سرخپوشــان حتی قدرتش چیزی در حد 
خــط حملــه تیم ملی و حتــی قوی تر از آن 

هــم خواهد شــد.
در بازی های آتی پرسپولیس 

چه رویه ای را برای سر خپوشان 
پیش بینی می کنید؟

من جای سر مربی پرسپولیس بودم حتماً 
یک روانشــناس برای تیمم می آوردم تا در 
شــرایطی کــه لیــگ رفتــه رفتــه به شــرایط 
حساس خودش می رسد، یک روانشناس 
بتوانــد شــرایط را بــه ســود خــودش تغییر 
دهــد و تیــم را بــه لحــاظ روانــی و شــرایط 

روحــی در آمادگــی خوبــی حفظ کند.

برای دربی که قبل از جام جهانی 
برگزار می شود چه صحبتی دارید؟

شــرایط پرســپولیس بســیار حســاس 
اســت و نزدیــک به جــام جهانــی به دلیل 
حضور ملی پوشــان شــرایط پرســپولیس 
را ســخت و دشــوار می سازد اما هواداران 
پرســپولیس از یحیی تحت هر شــرایطی 
پیروزی تیم شــان را می خواهند خصوصاً 
در دربــی که آنها صددرصد برد و شــرایط 
بهتــری را از تیم شــان می طلبنــد و چیزی 
جــز بــرد را از تیم شــان نمی پذیرنــد. بــه 
همین دلیل یحیی که تیم خیلی خوبی را 
در اختیار دارد و هر چه که خواست مدیر 
عامــل در زمینــه جــذب با زیکــن برایــش 
فراهــم ســاخت، بایــد با تمام تعهــد و کار 
مضاعــف در دربی نتیجــه را برای تیمش 
در آورد و کام خود و هوادارانش را شیرین 
ســازد. بــازی ای که به جهــت جدولی هم 
بــرای پرســپولیس شــش امتیازی اســت 
و بازیکنــان ســرخپوش در ایــن دیــدار 
محکــوم بــه بــرد هســتند. چــه بســا کــه 
بخوبــی از ارزش ایــن دیــدار و امتیــازش 

بــرای هواداران خودشــان بــا خبرند.

فتح آبادی: یحیی باید برای تیمش روانشناس بیاورد  

 گل محمدی  بیشتر به بازیکنان غیر ملی پوش  توجه کند

بعد از بازی پرسپولیس مقابل تراکتور 
شــایعاتی مبنــی بــر برکنــاری رضــا 
درویــش از مدیرعاملــی پرســپولیس 
به دلیــل عــدم برخــورد بــا بازیکنــان به 
گــوش رســید و عــده ای ایــن موضــوع 
را بــه حواشــی رخ داده در ایــن بــازی 
ربــط دادنــد امــا ظاهــراً در جلســه ای 
کــه اعضــای هیــأت مدیــره باشــگاه 
پرســپولیس داشــتند ایــن تصمیــم 
منتفی شــده تا کادر مدیریتی باشگاه 

بــدون تغییــر بمانــد.
شــنیده شــد اعضــای هیــأت مدیــره 
پرســپولیس بــه ایــن نتیجــه رســیدند 
کــه بحــث تغییــرات در شــرایط فعلــی 

گزینــه مناســبی نیســت و بــه همیــن 
دلیــل درویــش فعــاً در رأس کار باقی 

مانــده اســت.
جالــب اینکــه روز سه شــنبه حســین 
خبیــری عضــو هیــأت مدیــره باشــگاه 
پرســپولیس اعــام کــرده بــود به هیچ 
وجــه جلســه ای فوق العــاده برگــزار 

نشــده و نشســتی نداشــته اند.
او حتــی مدعــی شــده هیــچ بحثــی 
دربــاره اســتعفا یــا برکنــاری درویــش 
وجــود نداشــته اســت: عملکــرد آقای 
درویــش تــا حــالا خیلــی خــوب بــوده و 
هیــچ دلیلــی بــرای این موضــوع وجود 
نــدارد. هیچ خواســته ای نیــز از جانب 

او دربــاره اســتعفا مطــرح نشــده و 
همــه چیــز بخوبــی در حــال پیگیــری 
اســت. او همچنیــن گفتــه بــود: هیــچ 
مشــکلی وجــود نــدارد و مــن واقعــاً 
درک نمی کنــم وقتــی یــک مجموعــه 
در صابــت و ســامت کامــل در حــال 
کار کــردن اســت چــرا چنین شــایعات 
بی پایــه و اساســی مطــرح می شــود. 
جالــب اینکــه روز پنجشــنبه رســانه 
رســمی باشــگاه پرســپولیس خبــر از 
برگــزاری جلســه هیأت مدیــره داد اما 
اعــام نکــرد این جلســه دقیقــاً در چه 
تاریخــی برگــزار شــده اســت. در خبــر 
مربوطــه آمــده بــوده: »هیــأت مدیــره 

پرســپولیس در آخریــن نشســت خود 
که با حضور همه اعضا تشــکیل شــد، 
رضــا درویــش، مدیرعامــل باشــگاه را 
به عنــوان ســخنگوی باشــگاه تعییــن 
کــرد. بــه این ترتیب اعام نظر رســمی 
باشــگاه در مــورد مســائل مختلــف و 
مرتبــط بــا مســائل اجرایــی، مدیریتی 
و تشــکیاتی باشگاه با ایشان خواهد 
بــود.لازم بــه ذکر اســت هیــأت مدیره 
پرســپولیس در ایــن جلســه، ضمــن 
دریافت گزارش ها، تصمیمات خوبی 
را در حــوزه مســائل حقوقــی، مالــی و 
اقتصادی اخذ کرد که نتایج آن بزودی 
بــه اطــاع هــواداران خواهــد رســید.«

گفتنی است روز پنجشنبه و در آخرین 
تمرین قبل از بازی با سپاهان حسین 
شــهریاری، رئیــس هیــأت مدیــره 
باشــگاه پرســپولیس در ورزشــگاه 
شــهید کاظمــی حاضــر شــد ضمــن 
اینکه در جلســه ای با بازیکنان حضور 
پیــدا کــرد و نشســت کوتاهــی هــم بــا 
افشــین پیروانــی و یحیی گل محمدی 
داشــت. ایــن حضــور شــهریاری بــا 
توجــه بــه شــایعات مطــرح شــده در 
مــورد درویــش حائــز اهمیــت بــود 
هــر چنــد در آســتانه بــازی با ســپاهان 
شــایعات مربوط به تغییرات مدیریتی 

مســکوت مانــد.

درویش نرفت، سخنگو هم شد

جلسه مخفیانه هیأت مدیره!
در پی برخی شــایعات در خصوص تغییرات در باشــگاه پرســپولیس شــنیده شــد روز سه شــنبه هفته گذشــته جلســه فوق العاده هیأت مدیره این باشــگاه با حضور اعضا در محلی خارج از ســاختمان باشــگاه پرســپولیس 

برگزار شــده است.

هیأت مدیره 
پرسپولیس در آخرین 

نشست خود که با 
حضور همه اعضا 
تشکیل شد، رضا 

درویش، مدیرعامل 
باشگاه را به عنوان 
سخنگوی باشگاه 
تعیین کرد. به این 

ترتیب اعلام نظر 
رسمی باشگاه در 

مورد مسائل مختلف 
و مرتبط با مسائل 

اجرایی، مدیریتی و 
تشکیلاتی باشگاه با 

ایشان خواهد بود

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار


